
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 19. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 929
Vil ministeren redegøre for, hvordan det fremadrettet påvirker beregningerne på vandmil-
jøområdet, at staten forsinker godkendelsen af minivådområderne, herunder om det er
landmændene, der får skylden for den forsinkede indsats? Der henvises til artiklen ”Det
er ved at være lidt træls at gå og vente på de penge” fra Effektivt Landbrug den 17.
februar 2021 (https://effektivtlandbrug.landbrugnet.dk/artikler/politik/62188/-det-er-ved-at-
vaere-lidt-traels-at-gaa-at-vente-paa-de-penge.aspx).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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